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Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Wysoka o podejmowanych przedsięwzięciach w okresie międzysesyjnym    
od dnia 27.05.2020r. (XXII Sesja RM i G) - do dnia 30.06.2020r. (XXIII Sesja RM i G) 

 
 

Sz. Panie i Panowie Radni, 
                                                                                                                                 Panie Burmistrzu, 

zaproszeni goście i wszyscy przybyli 
na dzisiejszą XXIII Sesję Rady Miasta i Gminy Wysoka 

 
 

Informacja 
Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Wysoka 

o podejmowanych przedsięwzięciach. 

 
         W niniejszym okresie międzysesyjnym od dnia 27.05.2020r. do dnia 30.06.2020r. poczyniłem 
następujące działania: 

 
I. Czynności organizacyjne - techniczne: 

 
1. Podpisałem i przesłałem podjęte przez Panie i Panów Radnych uchwały wraz z załącznikami z XXII Sesji 

Rady Miasta i Gminy zgodnie z kompetencjami ustawowymi wymaganym organom, tj. RIO i Wojewodzie 
Wielkopolskiemu, do publikacji w Dzienniku Urzędowym i Biuletynie Informacji Publicznej - BIP: 
http://bip.gminawysoka.pl/?c=645 

 

II. Przygotowanie Sesji: 
 

1. W uzgodnieniu z Sekretarzem Urzędu Panią Haliną Borowczyk przyjęto porządek dzisiejszej Sesji oraz 
zarządziłem jej posiedzenie na dzień 30 czerwca 2020r. Informacja o posiedzeniu Sesji została 
opublikowana na aplikacji E-sesja wraz z załącznikami oraz na  (BIP) Biuletynie Informacji Publicznej - 
http://bip.gminawysoka.pl/?c=603. 

 

III. Uczestniczyłem lub brałem udział:  
 
1.  W dniu 09 czerwca 2020r. uczestniczyłem w spotkaniu konsultacyjnym w sprawie koncepcji budowy 

„Obwodnicy północnej Powiatu Pilskiego”. Spotkanie odbyło się w Łobżenicy zorganizowane przez Starostę 
Pilskiego  i Burmistrza Łobżenicy.  
Na spotkaniu zaprezentowano istniejący i potencjalny przebieg przyszłej obwodnicy umownie nazywając  
„północną”. W tym miejscu dodam, iż Burmistrz Pan Artur Kłysz zgłosił Panu Staroście propozycję jej 
przebiegu na terenie naszej gminy w części miasta Wysoka poprzez następujące ciągi komunikacyjne, tj. od 
strony Czajcza wjazd po istniejącym śladzie obecnej ulicy Kościelnej, skręcając na obecną drogę polną w 
kierunku oczyszczalni miejskiej stamtąd do ul. Walentego, następnie na łuku tej ulicy w lewo (drogą 
powiatową) do ul. Akacjowej dalej ul. Batorego koło firmy „ZODAN” skręcając w lewo w kierunku Rudna – 
Żelgniewo – Piła.  
 
Uważam, iż propozycja Burmistrza jest nie do przyjęcia między innymi z faktu: 
a) wprowadzania dodatkowego ruchu zewnętrznego do miasta ciągami komunikacyjnymi 

przeznaczonymi przynajmniej w części dla ruchu lokalnego. 
 
 

http://bip.gminawysoka.pl/?c=645
http://bip.gminawysoka.pl/?c=603
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b) nadmierne koncentrowanie się ruchu i tworzenia kolizji w płynnej organizacji ruchu zarówno na ulicy 
Kościelnej przy placu zabaw jak na ulicy Walentego na łuku drogi powiatowej w otoczeniu radarowego 
pomiaru prędkości jak też na skręcie do ul. Akacjowej koło firmy Państwa Ramusiewicz (Mechanika 
Pojazdowa). 

c) powoduje takie niekorzystne zjawiska jak: ograniczenie swobody prowadzenia ruchu lokalnego,  
d) pogarszanie stanu bezpieczeństwa ruchu w tym dodatkowe podporządkowanie, 
e) ograniczenia parametrowe pasa drogowego,  
f) nadmierne niszczenie istniejącej infrastruktury transportowej (nawierzchni),  
g) obniżenie jakości przestrzeni publicznej szczególnie osiedla ODJ (ul. Akacjowa i ul. Batorego) poprzez 

wibracje, hałas, emisje zanieczyszczeń dla nowo wybudowanych mieszkańców tego osiedla. 
h) zaniechanie dążenia do przyszłościowej budowy tras obwodowych, obsługujących ruch zewnętrzny 

zarówno na drogach powiatowych i wojewódzkich 
Istotą spotkania było potwierdzenie chęci wspólnego udziału zarówno Starosty / Zarządu Powiatu Pilskiego 
oraz zainteresowanych gmin w podjęciu realizacji niniejszego zadania. Należy dodać, iż była dorozumiana 
akceptacja wszystkich uczestników spotkania o zamiarze budowy przyszłej obwodnicy „północnej”. 
Szczegóły dalszego postępowania formalnoprawnego i przygotowania niezbędnej dokumentacji (koncepcji), 
pozyskania źródeł finansowania oraz zakresu niezbędnych czynności poszczególnych stron miały zostać 
określone na spotkaniu roboczym organów wykonawczych w niezwłocznym terminie.  

2. W dniu 19 czerwca 2020r. brałem udział w jednodniowym szkoleniu online zorganizowanym przez WOKISS 
Poznań dotyczący tematyki „Sesja absolutoryjna i jej przygotowanie w stanie epidemii”. 
 

IV. Interpelacje i zapytania Pań i Panów Radnych przekazane Panu Burmistrzowi – przedstawione 
zostaną odpowiednio w pkt. porządku dzisiejszej Sesji: 
 
1. Interpelacja międzysesyjna nr 105 Radnego J. Ciołka  z dnia 28.05.2020r.  dot. wniosku rolników  

o oznakowanie tabliczką informacyjną pod znakiem B-18 o dopuszczenie do ruchu na drodze powiatowej 
Wysoka – Grabówno pojazdów rolniczych o masie powyżej 10 t. 

2. Interpelacja  międzysesyjna nr 106 Radnego H. Stańczyka z dnia 15.06.2020r. dot.  podłączenia z linii 
energetycznej zasilania kablowego dla podświetlenia krzyża przy ul. Walentego, w Wysokiej. 

3. Interpelacja międzysesyjna nr 107  Radnego H. Stańczyka z dnia 15.06.2020r. dot.  korekty przejścia dla 
pieszych rejon ul. Pocztowej w Wysokiej i realizacji pozostałego zakresu prac  przez WZDW w Poznaniu, 
zgłoszonych we wcześniejszych pismach.  

4. Interpelacja międzysesyjna nr 108  Radnego K. Kowalskiego z dnia 18.06.2020r.  dot.  budowy 
odcinka  chodnika przy drodze powiatowej nr 1184P w Wysokiej. 

5. Interpelacja międzysesyjna nr 109  Radnego E. Fonferka z dnia 23.06.2020r. dot.  zainstalowania lamp 
ulicznych w Rudnej w rejonie nowopowstałych budynków mieszkalnych. 

6. Interpelacja międzysesyjna nr 110  Radnej Emilii Dembińskiej z dnia 26.06.2020r. w sprawie przekazania 
dokumentacji dot. przekazania gruntów na rzecz MiG we wsi Bądecz pod budowę chodników od RKS 
Bądecz i zamiany gruntów we wsi Sędziniec pod budowę placu zabaw. 

 

celem ich rozpatrzenia i przyjęcia do realizacji z jednoczesnym udzieleniem wyczerpujących pisemnych 
odpowiedzi wraz z publikacją w rejestrze interpelacji i zapytań na BIP – adres: http://bip.gminawysoka.pl 
/?c=700. 

 

V. Zwróciłem się pisemnie do Pana Burmistrza:  
 
1) Udzielenia informacji w sprawie udostępnienia informacji z zawartych umów w formie centralnego 

rejestru Urzędu Miasta i Gminy Wysoka od początku VIII Kadencji Rady, tj. 2018 roku. 
 
 
 
 



 

 

 

V I I I  K a d e n c j a  R a d y  M i a s t a  i  G m i n y  W y s o k a   
 

Strona 3/4 

2) Udostępnienia kompletnej dokumentacji w sprawie planowanego przedsięwzięcia polegającego na 
budowie zespołu dwóch elektrowni fotowoltaicznych „RUDNA” o sumarycznej mocy do 190 MW wraz  
z niezbędną infrastrukturą techniczną na działkach o nr ewid. 134, 139/2, 171, 173, 175/30, 18/10, 
180/13, 180/14, obręb Rudna oraz 1, 2 i 3 obręb Wysoka Wielka, gmina Wysoka. 

3) Udostępnienia kompletnej dokumentacji w sprawie planowanego przedsięwzięcia polegającego na 
budowie farmy fotowoltaicznej o mocy do 2 MW (w dwóch etapach) wraz z niezbędną infrastrukturą 
towarzyszącą na działkach o nr ewidencyjnym 198 i 199, obręb Wysoka Mała, gm. Wysoka. 

4) Udostępnienia kompletnej dokumentacji formalnoprawnej wraz z załącznikami w sprawie: 
a) Budowy zespołu elektrowni wraz z infrastrukturą towarzyszącą wewnętrzną „FW Bądecz I”  

na terenie gminy Wysoka w rejonie miejscowości Bądecz, Gmurowo, Nowa Rudna, Rudna, Sędziniec, 
Stare. 

b) Budowy zespołu elektrowni wraz z infrastrukturą towarzyszącą wewnętrzną „FW Bądecz II” . 
5) Udostępnienia kompletnej dokumentacji w sprawie przedsięwzięcia pn: „Rozbudowa gospodarstwa 

rolnego zajmującego się hodowlą bydła” na działce o numerze ewidencyjnym 5/9, obręb 0013, obręb 
Wysoka Mała, gm. Wysoka. 

6) Udostępnienia informacji i wyjaśnień w sprawie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta  

i Gminy Wysoka za 2019 rok  

7) Udostępnienia zatwierdzonych arkuszy organizacji szkół 2020/2021 funkcjonujących w gminie Wysoka 

wraz z niezbędnymi opiniami związków i organu sprawującego nadzór pedagogiczny oraz ich statuty ze 

zmianami. 

 

VI. Przekazałem innym jednostkom pisma – wnioski – interwencje – w prezentowanym okresie - Brak. 
   

VII. Informacja w zakresie skierowanej / otrzymanej w okresie  od  dnia 27 maja 2020r. do dnia 
dzisiejszego, tj. 30 czerwca 2020r. przez tut. Radę korespondencji (dokumentów ; pism lub innych 
materiałów) którą opublikowano na aplikacji e - Sesja lub skorzystania z możliwości 
bezpośredniego wglądu w Biurze Rady jak: 

 

1. Pismo Związku Nauczycielstwa Polskiego, Zarządu Koła w Wysokiej z dn. 22.05.2020r. dot. sytuacji  

w oświacie. 

2. Odpowiedź Ministra Cyfryzacji z dnia 22.05.2020r. na przekazaną do rozpatrzenia petycję Koalicji Wolna 

Polska od 5G. 

3. Petycja Pani Renaty Sutor z dnia. 31.05.2020r. złożona w interesie publicznym dot. dofinansowania 

rodziców w zakresie edukacji dzieci (pomoc rzeczowa i finansowa w związku z pandemią) oraz utworzenie 

miejsc z przeznaczeniem na zbiórkę odzieży, obuwia, żywności dla osób potrzebujących.  

4. Uchwała RIO w Poznaniu z 27.05.2020 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej dot. udzielenia 

absolutorium  Burmistrzowi Miasta i Gminy za 2019r.  

5. Raport o stanie Miasta i Gminy Wysoka za 2019 rok. 

6. Wniosek Radnego Henryka Stańczyka z 17.06.2020r. o udostępnienie informacji w sprawie sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu Miasta i Gminy Wysoka za 2019 rok. 

 

VIII. Pozostałe czynności:  
 

1. Przygotowałem rejestr petycji wpływających do tut. Rady celem publikacji na Biuletynie Informacji 
Publicznej (BIP). 
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IX. Podziękowania – Nie dotyczy:  
 

X. Odpowiedź na wnioski Sołtysów i Przewodniczących Rad Sołeckich: Nie dotyczy. 
 

XI. Zaproszenia, które wpłynęły do Rady / Przewodniczącego Rady w sprawie: 
1. Finału XV Gminnego Konkursu „Śmieci mniej, Ziemi lżej” na dzień 19.06.2020r. w S.P im. Wacława Popiela  

w Mościskach. 
2. Zaproszenie na zebranie Przedstawicieli Banku Spółdzielczego w Wysokiej w dniu dzisiejszym, tj.  

30.06.2020r.  
 

         Za zaproszenie publicznie dziękuję.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                    Przewodniczący  

                                                                                                  Rady Miasta i Gminy Wysoka  

 
 
                                                                                      Henryk Stańczyk 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wysoka, dnia 30.06.2020r. 


